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1. Inleiding 
 
Hierbij presenteren wij u het fractiejaarverslag 2022 van de Protestantse Combinatie Waddinxveen (PCW). 
In de gesprekken die de fractieleden met het bestuur, leden en inwoners voeren blijkt dat zo’n jaarverslag 
steeds weer wordt gewaardeerd. In de bijlagen vindt u net als voorgaande jaren de persoonlijke terugblik 
van alle fractieleden. 
 
In dit verslag geven we een terugblik op onze inzet in de Waddinxveense politiek in het jaar 2022. Allereerst 
weten we ons afhankelijk van onze God. Daarnaast voelen we ons verantwoordelijk voor wat we zelf doen 
in die afhankelijkheid.  
 
We hopen dat dit fractieverslag een goed beeld geeft van onze inzet en dat het daardoor ook bijdraagt aan 
de verbondenheid tussen ons als fractie en u als lezer. Als u vragen hebt, kunt u ons uiteraard altijd 
benaderen. 
 

2. Een verkiezingsjaar 
 
Het jaar 2022 was in meerdere opzichten een bijzonder jaar. Het begin van het jaar hadden we nog steeds 
te maken met het corona virus. Het was lange tijd onzeker of we nu wel of niet echt fysiek campagne 
konden en mochten gaan voeren voor de gemeenteraadsverkiezingen. Gelukkig konden we naast de 
online campagne ook fysiek ons mooie dorp in. We waren veel in contact met inwoners met als slogan Hart 
voor Waddinxveen. We hebben met elkaar een mooie campagne mogen voeren die startte op 14 februari 
met de kaart door de brievenbussen in heel Waddinxveen. De liefde werd op deze dag verklaard en we 
riepen iedereen op een kaartje te sturen naar iemand anders die een beetje aandacht wel zou kunnen 
gebruiken. Onder leiding van onze lijsttrekker Jannes Berghout en campagneleider Corné Verduijn hebben 
we veel acties gedaan en hebben we laten zien hoe de PCW Hart heeft voor Waddinxveen.  
De uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen was nog beter dan we hadden durven hopen: van 5 naar 7 
zetels! De gemeenteraad ging vanwege de groei van Waddinxveen van 21 naar 23 zetels en als PCW 
hebben we beide zetels gekregen. Daar zijn we uiteraard dankbaar voor!  
Op 30 maart 2022 zijn de zeven gekozen raadsleden (Jannes Berghout, Corné Verduijn, Lambert den 
Dekker, Sylvia van de Krol-den Ouden, Bert Waterman, Hans van Mourik en Albert Kerssies)  na hun 
beëdiging met enthousiasme aan de slag gegaan voor Waddinxveen. “Zo waarlijk helpe mij God Almachtig” 
klonk er en zo ervaren we het: met de hulp van onze God kunnen we met elkaar als fractie het politieke 
werk doen voor Waddinxveen.  
Er is veel werk verzet door Jannes Berghout, Lambert den Dekker en Albert Kerssies om te komen tot een 
coalitie. Op 20 juni werd het coalitieakkoord ‘Groeien aan de Gouwe’ gepresenteerd en werden de nieuwe 
wethouders gepresenteerd.  

Albert Kerssies werd wethouder namens 
de PCW en Bart Drost werd raadslid in 
zijn plaats. De coalitie van PCW, CDA en 
VVD neemt de verantwoordelijkheid op 
zich de groei van Waddinxveen in goede 
banen te leiden. Waddinxveen zal de 
komende jaren gaan groeien tot een 
gemeente van rond de 40 duizend 
inwoners.  
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3. Samenstelling fractie 
 
Martijn Kortleven was namens de PCW wethouder tot de coalitievorming op 22 juni 2022. Albert Kerssies 
volgde hem op als wethouder namens de PCW.  
Jannes Berghout was onze fractievoorzitter. Vanwege privé omstandigheden is Jannes gestopt als raadslid 
en heeft Lambert den Dekker vanaf september 2022 zijn taak als fractievoorzitter overgenomen. Niels Hart 
vulde de plaats van Jannes in als raadslid.  
 
De samenstelling van de fractie zag er vanaf september 2022 als volgt uit: 
 
Naam Functie   “Bloedgroep” 
Lambert den Dekker raadslid, fractievoorzitter   HKV 
Corné Verduijn raadslid, plv fractievoorzitter   SGP 
Sylvia van de Krol-den Ouden raadslid, fractiesecretaris   ChristenUnie 
Hans van Mourik raadslid   HKV 
Bert Waterman raadslid   SGP 
Bart Drost raadslid   SGP 
Niels Hart raadslid   ChristenUnie 
Thomas Oosterom fractievertegenwoordiger   HKV 
Henk Beekman fractievertegenwoordiger   SGP 
Jaël de Kool-vd Woude (va jan 2023)  fractievertegenwoordiger   ChristenUnie 
Albert Kerssies  wethouder   ChristenUnie 
 
In de bijlagen vindt u ook de samenstelling van de fractie in de eerste 8 maanden van 2022. 
 
4. Vergaderingen 
 
Ook in 2022 waren er weer veel vergaderingen. Vanwege de Corona waren de commissievergaderingen 
aan het begin van het jaar nog digitaal via zoom. De besluitvormende raadsvergaderingen werden wel in 
de raadszaal gehouden omdat het debat tussen de raadsleden beter tot zijn recht komt.  
 
Het spreekt voor zich dat alle raads- en commissievergaderingen, werkbezoeken, thema-avonden, 
fractievergaderingen en allerlei georganiseerde bijeenkomsten werden bijgewoond. Voor raadsleden en 
fractievertegenwoordigers betekende dit een belasting van twee tot vier dagdelen/avonden per week. 
In deze ‘belasting’ zijn niet meegenomen het lezen van alle stukken, de informele contacten en gesprekken 
en de overige voorbereidingen van (raads)vergaderingen. 
 
 

5. Inbreng PCW-fractie 
 
Als PCW-fractie hebben we in commissies, besluitvormende raadsvergaderingen en diverse 
gemeenschappelijke regelingen onze inbreng. Op de PCW-website (www.kiespcw.nl) kunt u onze inbreng 
en standpunten terugvinden. Daarnaast worden alle commissie- en raadsvergaderingen opgenomen en 
kunt u terug kijken op Overzicht Gemeente Waddinxveen (raadsinformatie.nl) 
 

  

http://www.kiespcw.nl/
https://waddinxveen.raadsinformatie.nl/
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6. Bereikte resultaten 
 
Wij vinden het belangrijk als PCW om concreet te laten zien wat onze bereikte resultaten zijn. Op onze 
website is inzichtelijk gemaakt wat we in deze nieuwe termijn vanaf 30 maart 2022 hebben bereikt. 
Hieronder volgt een heel kort overzicht: 
 
Hart voor Waddinxveen:  

Coalitieakkoord met herkenbare PCW-kleur 
 
Hart voor wonen:  

- Extra sociale huurwoningen Oude Dreef 
- Actualisatie lokale woningbouwbeleid 

 

Hart voor de ander: 

- Alternatieve inkoop gesloten jeugdzorg 
- Keuzevrijheid waarborgen voor christelijke zorgaanbieders 
- Vermogensgrens loslaten toekenning energietoeslag 

 
Hart voor groen:  

Onderzoek naar totale ontwikkeling Vredeburghzone 
 
Hart voor goede bereikbaarheid: 

- Nieuwe parkeeranalyse voor herinrichting Kerkweg-Oost 
- Groene wal inclusief zonnepanelen N207 Zuid 

Hart voor maatschappelijke voorzieningen:  
Onderzoek naar mogelijkheden voorziening Triangel 

 
Hart voor goed bestuur/financiën:  

- Instellen werkgroep KPI’s 
- Startnotitie bij aanvang van uitwerken van een visie 
- Kaders voor op te stellen visies en plannen 

De bereikte resultaten zullen we op de website zo actueel mogelijk proberen te houden. Neem gerust af en 
toe een kijkje op onze website. 
 
 

7. Contacten achterban 
 
Wij houden contact met de achterban door het bezoeken van diverse bijeenkomsten, het afleggen van 
werkbezoeken en het ons laten informeren over diverse onderwerpen die de burgers en ondernemers van 
Waddinxveen raken. Op deze manier proberen wij onze bekendheid bij de achterban (en overige inwoners 
van Waddinxveen) te vergroten.  
 
 

8. Overleg PCW/SGP/CU - fracties regio 
 
Regelmatig hebben wij als fracties in de regio contact met elkaar. Vaak beperken deze contacten zich tot 
afstemming bij onderwerpen die onze fracties raken. Zowel in ‘Regio Midden Holland-verband’ als met 
betrekking tot de Greenport komen wij bij elkaar. Ook met de provinciale ChristenUnie/SGP-fractie wordt 
er over concrete onderwerpen overleg gevoerd. Voorbeelden van thema’s daarbij zijn de Regionale Energie 
Strategie, Beter Bereikbaar Gouwe, N207-Zuid en het Sociaal Domein. 
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9. Website, sociale media en communicatie 
 
9.1 Website 
De website wordt zoveel mogelijk actueel gehouden (speeches, persberichten, agenda etc.) en wordt 
vrijwel wekelijks bijgewerkt. Het aantal bezoekers wisselt maar de website wordt goed bezocht. Uit de 
statistieken blijkt dat vooral de nieuwsitems goed worden gelezen. 
 
9.2 PCW-ers op Twitter 
Diverse fractieleden zijn inmiddels via Twitter, Facebook, Instagram en LinkedIn te volgen. Tijdens of na 
vergaderingen brengen zij indien relevant ‘verslag’ uit van wat er is besproken en wat onze fractie(leden) 
bezighoudt. Onderstaand een overzicht van de Twitter accounts van onze fractieleden. 
 

Fractielid Twittert sinds Aantal volgers Account 

Albert Kerssies Maart 2011 1.239 @KerssiesA 

PCW Oktober 2014 275 @KiesPCW 

Corné Verduijn Maart 2015 194 @CorneVerduijn 

Sylvia van de Krol Maart 2017 153 @sylviavdkrol 

Lambert den Dekker Mei 2014 114 @den_lambert 

Hans van Mourik Oktober 2020 23 @HansvanMourik0 

Bart Drost December 2020 8 @BartDrost1 

 
 
9.3 De PCW op Facebook, Instagram en LinkedIn 
De PCW wil graag met zoveel mogelijk burgers van Waddinxveen in contact zijn. Daarom zijn we naast 
Twitter ook actief op de volgende sociale media: Facebook, Instagram en LinkedIn. Via korte berichten 
kunnen we informatie geven over actuele onderwerpen in Waddinxveen en de ‘inzet’ van de fractie. 
Inmiddels hebben we 431 volgers op Facebook, 224 volgers op Instagram en 176 volgers op LinkedIn. 
 
9.4 Digitale nieuwsbrief PCW 
Vanaf 2012 verschijnt er minimaal 4 keer per jaar een digitale nieuwsbrief van de fractie. Met deze 
nieuwsbrief willen we belangstellenden informeren over inzet en activiteiten van de PCW. Aanmelding voor 
de nieuwsbrief is mogelijk via de website van de PCW. 
 
9.5 Permanente Campagnecommissie 
De Permanente Campagnecommissie zet zich al jaren in om de PCW blijvend in beeld te houden. Op die 
manier zijn we niet alleen tijdens de verkiezingscampagne zichtbaar in Waddinxveen.  
De leden van de permanente campagnecommissie zijn: Edwin Schep, Jaël de Kool-van der Woude, Dinant 
Pas, André Hak, Thomas Oosterom en Sylvia van de Krol-den Ouden. Lambert den Dekker, onze 
fractievoorzitter, en het PCW bestuur schuiven regelmatig aan voor overleg. Thomas Oosterom heeft de 
voorzittershamer overgenomen in juni 2022 van Corné Verduijn.  
 
 

  

https://twitter.com/KiesPCW


 

 

Jaarverslag PCW-fractie 2022 6 

10. Financiën 
 
Iedere fractie heeft op basis van de ‘Verordening op de ambtelijke bijstand en de fractieondersteuning 2007’ 
naast een standaardbedrag van € 1.250,= ook € 50,= per raadszetel te besteden aan activiteiten die onder 
andere te maken hebben met de kaderstellende-, controlerende- en volksvertegenwoordigende taak van 
een raadsfractie.  
 
In 2022 heeft de PCW wel een beroep gedaan op het fractiebudget. Op 9 december hebben we onder 
leiding van Annerieke Kisjes een cursusdag gevolgd over teambuilding aan de hand van de DISC profielen 
van ons als fractieleden (inclusief onze wethouder). Het is goed om elkaar zo beter te leren kennen en 
vooral te weten hoe je het beste kunt samenwerken met elkaar.  
 

 
 
11. Evaluatie en monitoring 
Het bestuur van de PCW is regelmatig bij onze fractievergaderingen aanwezig. In het jaar 2022 
was dat meer dan anders vanwege onder andere de coalitievorming en het vertrek van onze 
fractievoorzitter.  
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Bijlage 1. Samenstelling fractie 2022 voor gemeenteraadsverkiezingen 
 
 

Namen Taken/functies 

Jannes Berghout - Raadslid 
- Fractievoorzitter 
- Lid Presidium 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Lid Permanente Campagne 

Albert Kerssies - Raadslid 
- Fractiepenningmeester 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 

Lambert den Dekker - Raadslid 
- Plaatsvervangend fractievoorzitter 
- Fractiesecretaris 
- Commissielid en voorzitter Ruimte en Infrastructuur 
- Lid Presidium 
- Afgevaardigde Klankbordgroep Regio Midden Holland 

Hans van Mourik - Raadslid 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Afgevaardigde Groene Hart Rekenkamer 

Sylvia van de Krol – den 
Ouden 

- Raadslid 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Lid permanente Campagne 

Corné Verduijn - Fractievertegenwoordiger 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Voorzitter (Permanente) Campagne Commissie 

Bart Drost - Fractievertegenwoordiger 
- Commissielid Maatschappij en Financiën  

Martijn Kortleven - Wethouder 

 
Na de gemeenteraadsverkiezingen kwamen Corne Verduijn en Bert Waterman als raadsleden erbij in de 
gemeenteraad en onze fractie. Niels Hart, Henk Beekman en Thomas Oosterom werden 
onze fractievertegenwoordigers/commissieleden.  
Op 22 juni 2022 werd het coalitieakkoord gepresenteerd ne het nieuwe college benoemd. Albert Kerssies 
werd van raadslid wethouder van de PCW. Bart Drost nam de plaats in van Albert en werd raadslid van  
de PCW.  
Op 21 september 2022 namen we afscheid van Jannes Berghout, die vanwege privé omstandigheden 
meer tijd wilde gaan doorbrengen met zijn gezin. Niels Hart nam zijn plaats in als raadslid. De functies 
binnen de fractie werden opnieuw verdeeld, zie onderstaande tabel: 
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Samenstelling fractie vanaf 21 september 2022 
 

Namen Taken/functies 

Lambert den Dekker - Raadslid 
- Fractievoorzitter 
- Lid Presidium 
- Lid Werkgeverscommissie 

Corné Verduijn - Raadslid 
- Plaatsvervangend fractievoorzitter 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 

Sylvia van de Krol-den 
Ouden 

- Raadslid 
- Fractiesecretaris 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Commissielid permanente campagne commissie 

Hans van Mourik - Raadslid 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Afgevaardigde Klankbordgroep Midden-Holland 

Bert Waterman - Raadslid 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Voorzitter Auditcommissie 

Bart Drost - Raadslid 
- Commissielid Maatschappij en Financiën  
- Penningmeester fractie 

Niels Hart - Raadslid 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur  

Thomas Oosterom - Fractievertegenwoordiger 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Voorzitter permanente campagne commissie 

Henk Beekman - Fractievertegenwoordiger 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 

Jael de Kool- van der 
Woude (per jan 2023) 

- Fractievertegenwoordiger 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Commissielid permanente campagne commissie 

Albert Kerssies - Wethouder 



 

 

Jaarverslag PCW-fractie 2022 1 

Bijlage 2. Samenstelling fractie 2016 – 2022 
 

Functie 2016 2017 2018 
(na 
verkiezingen) 

2019 2020 2021 2022 na de 
verkiezingen 

2022 (sinds 21-
09-2023)  

Raadslid 
(fractievoorzitter) 

Ton van 
Doorn 

Ton van Doorn 
(tot 1 november 
2017) 

Chris van 
Harten 
(vanaf 13 
november 2017) 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven (tot 
oktober 2020)  
Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Lambert den 
Dekker 
 

Raadslid 
(plv. 
fractievoorzitter) 

Chris van 
Harten 

Chris van 
Harten 
(tot 13 
november 2017) 

Martijn 
Kortleven 
(vanaf 13 
december 2017) 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout (tot 
oktober 2020) 
Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Corné Verduijn 

Raadslid 
(secretaris) 

Peter van den 
Berg 

Peter van den 
Berg 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Sylvia van de Krol-
den Ouden 

Raadslid 
(penningmeester 

Chris van 
Harten 

Chris van 
Harten 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert Kerssies Bart Drost (sinds 
22 juni 2022) 

Raadslid Erik Segers Erik Segers Erik Segers Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van Mourik 

Raadslid Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

-- -- Sylvia van 
de Krol – 
den Ouden 

Sylvia van de 
Krol – den 
Ouden 

Sylvia van de 
Krol-den 
Ouden 

Bert Waterman 

Raadslid Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

-- -- -- -- Corné Verduijn Niels Hart 

Raadslid 
 

      Bert Waterman  

         
Fractie-
vertegenwoordiger 

Niet ingevuld Niet ingevuld Sylvia van 
de Krol 

Sylvia van de 
Krol 

Gerrie Buijs Gerrie Buijs 
(tot 15 Dec. 
2021) 

Thomas 
Oosterom 

Thomas Oosterom 

Fractie-
vertegenwoordiger 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven 
(tot 13 
december 2017) 

Hans van 
Mourik 

Gerrie Buijs Corné 
Verduijn 

Corné 
Verduijn 

Niels Hart Jaël de Kool-van 
der Woude (per 
januari 2023) 

Fractie-
vertegenwoordiger 

Niet ingevuld Niet ingevuld Robbert 
Verleun 

Corné Verduijn Bart Drost Bart Drost Henk 
Beekman 

Henk Beekman 
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Bijlage 3. Beschouwing wethouder, raadsleden en fractievertegenwoordigers 2022 
 
In deze bijlage geven onze wethouder en alle fractieleden een korte terugblik op het afgelopen jaar. 
 
 

Van onze wethouder Albert Kerssies 
 
2022 was het verkiezingsjaar voor de gemeenteraad. Best wel spannend voor de PCW. 
 
De eerste maanden heb ik nog als raadslid in de oude raad meegemaakt en daarna nog ruim 
drie maanden in de nieuwe raad, tot 22 juni. 
 
Op de lijst van de PCW stond ik op nummer 7, dus volgens mij was de kans klein dat ik in de 
raad zou komen. Daarnaast was ik kandidaat wethouder voor de PCW. Het resultaat van de 
gemeenteraadsverkiezingen was echt bepalend voor de kansen voor de PCW om deel te 
kunnen nemen in het nieuwe college. 
 
De gemeenteraadsverkiezingen in maart 2022 waren voor de PCW een ongekend succes, we 
kwamen uit op zeven zetels. De inspanningen van velen tijdens de campagnetijd hebben echt 
succes gehad en gaven goede perspectieven voor deelname in het college. 
Na lange en stevige onderhandelingen is de PCW in het nieuwe college gekomen en ben ik 
namens de PCW wethouder geworden, met Wonen, Ruimtelijke Ontwikkeling, Economie, 
Openbare Ruimte, Natuur en Recreatie, Archeologie en Monumenten en de Greenport in mijn 
portefeuille. We hebben een mooi coalitieprogramma opgesteld en vervolgens ook een 
uitdagend collegeprogramma. Hierin zijn alle punten uit het verkiezingsprogramma van de PCW 
goed herkenbaar verwerkt. 
Samen met Brigitte Leferink (CDA) en Femke Vleij (VVD) en de burgemeester Evert Jan 
Nieuwenhuis vormen we het college van Waddinxveen. We werken collegiaal samen aan de 
vele mooie uitdagingen in Waddinxveen. 
 
Je weet pas wat het wethouderschap echt inhoudt als je het daadwerkelijk doet. Nou dat is me 
niet tegengevallen. Het is erg interessant en leuk, met heel veel verschillende onderwerpen. Ik 
wil me echt inzetten voor de inwoners en ondernemers van Waddinxveen. Daarom is het ook 
mooi dat ik o.a. Wonen, Economie en Openbare Ruimte in mijn portefeuille heb. Hierdoor kom 
je echt in contact met inwoners en ondernemers. En Waddinxveen is een snel groeiende 
gemeente waar heel veel gebeurd op heel veel verschillende vlakken. 
 
In het eerste half jaar van mijn wethouderschap zijn een aantal RO-projecten in de 
gemeenteraad behandeld en de Omgevingsvisie Waddinxveen 2050, de Woonzorgvisie 2035 
en het nieuwe Ondernemersfonds. 
Vanuit mijn portefeuille houd ik mij ook onder andere bezig met de toekomst van het Bentwoud, 
de ontwikkeling van de Vredenburghzone, de nieuwe wijk Triangel, de ontwikkeling van het 
gebied Noordkade, met de nieuwe ijk ’t Suyt2, met de bedrijventerreinenstrategie en de visie op 
natuur en recreatie inclusief de verbindingen tussen de huidige en toekomstige natuur en 
recreatiegebieden. 
 
De verbinding met de PCW-fractie is prima en transparant en wordt op een goede duale manier 
ingevuld. 
Kortom, het was een mooi jaar voor de PCW. 
 
Albert Kerssies 
Wethouder 
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Van onze voormalig fractievoorzitter en lijsttrekker Jannes Berghout 

 
Terugblik   
Met het schrijven van een bijdrage voor het jaarverslag van 2022 kijken we achteruit. Er ligt een 
intensieve periode achter ons. In het afgelopen jaar zijn de gemeenteraadsverkiezingen 
gehouden. Als PCW hebben we ons hard gemaakt voor een gemeente waar het niet uitsluitend 
gaat om ‘ik’ maar steeds meer om ‘wij’. In onze bijdrages hebben we hier invulling aan proberen 
te geven.  
 
Uitdagingen  
De PCW heeft zich ingezet voor een (financieel) gezonde gemeente waar alle mensen 
meetellen. In het jaar 2022 hebben we als fractie op een goede en constructieve wijze met 
elkaar mogen en kunnen samenwerken. Dat zie en merk je in de onderlinge samenwerking 
tussen de fractieleden.  
 
Verkiezingen 2022  
Als PCW hebben we een intensieve, maar prachtige campagne mogen voeren met gedreven 
en kundige mensen. Als lijstrekker mag ik daar dan ook dankbaar op terugkijken. Het resultaat 
van de gemeenteraadsverkiezingen 2022 was historisch. Nog nooit wist de PCW zoveel 
stemmen te krijgen, maar nog belangrijker, nog nooit wist de PCW 7 zetels te vergaren. Een 
duidelijk signaal dat de kiezers de lijn en inhoud van de PCW in de afgelopen periode konden  
waarderen. Ondanks deze historische uitslag past bescheidenheid. Dit is alles onder de zegen 
van onze Hemelse Vader van wie we ons afhankelijk mogen weten.   
 
De uitslag zorgde voor een periode van onderhandelen en veel kopjes koffie drinken. 
Uiteindelijk mocht er een prachtig coalitieakkoord gesmeed worden, waarin we op heel veel 
punten ons PCW-verkiezingsprogramma nadrukkelijk ten uitvoer mogen brengen. Daarnaast 
stemt het dankbaar dat we met Albert Kerssies een zeer kundige wethouder mochten leveren.    
 
Helaas heb ik na een zorgvuldige afweging moeten besluiten om per 21 september 2022, mijn 
raadslidmaatschap te beëindigen. Sinds 1 augustus 2022 ben ik gestart als voorzitter College 
van Bestuur van een scholengroep. Daarnaast wil ik door ziekte in de familiekring meer tijd 
kunnen doorbrengen met mijn gezin en familie.   
 
Mijn interesse in de (lokale) politiek blijft onverminderd. Ik zal de ontwikkelingen in de lokale 
politiek dan ook met plezier blijven volgen, maar minder actief betrokken zijn.  
 
Ik wil u danken voor het in mij gestelde vertrouwen en de mooie ontmoetingen en gesprekken 
die er zijn geweest.  
 
Jannes Berghout 
Voormalig fractievoorzitter en lijsttrekker  
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Van onze fractievoorzitter Lambert den Dekker  
 
Het jaar 2022 is omgevlogen. In de eerste maanden waarde het coronavirus nog rond en 
kluisterde dat veel mensen nog aan huis. Gelukkig namen de besmettingen af en kon de 
verkiezingscampagne zonder als te veel beperkingen doorgaan. De verkiezing was natuurlijk 
één van de politieke hoogtepunten van het jaar! Wat waren we blij, verrast en dankbaar met de 
uitslag. Zeven zetels! Dat hadden we niet gedacht.  
 
Na de informatiefase onder leiding van onze oud-fractievoorzitter Herman Timmermans volgde 
de formatiefase waarin we onder leiding van de formateur Trudy Veninga samen met CDA en 
VVD aan een coalitieakkoord werkten. In eerste instantie zat ik vanuit de PCW samen met 
Jannes Berghout aan tafel. Later sloot Albert Kerssies als beoogd wethouder aan. Na een 
intensieve periode sloten we eind juni een akkoord!  
Voor mij persoonlijk was dit proces een nieuwe ervaring. Een periode waarin ik ook veel geleerd 
heb. Doordat je met elkaar een coalitieakkoord moet sluiten, moet je goed nadenken over een 
breed scala aan onderwerpen die komende vier jaar van belang zijn. Uiteraard hadden we 
hierbij een goed verkiezingsprogramma als basis. Belangrijke thema’s uit ons 
verkiezingsprogramma (zorg, wonen, duurzaamheid en financieel gezond) lopen nu als een 
rode draad door het coalitieakkoord. Ook in het collegeprogramma dat door het college 
uitgewerkt is, zien we deze thema’s nadrukkelijk terug. 
 
Na de coalitievorming begon al snel de vakantie. En in de vakantie kwam Jannes langs…. 
Vanwege persoonlijke omstandigheden moest hij gaan stoppen met het raadswerk. Of ik 
misschien zijn taak als voorzitter over wilde nemen… Poeh, dan komt er wel even wat op je af! 
Maar goed, na de zomer ben ik door de fractie als voorzitter gekozen. Een mooie rol om leiding 
te geven aan een fractie met kundige en gedreven mensen. Daarnaast ook mooi om samen op 
te trekken met de fractievoorzitters van de coalitiepartijen CDA en VVD en de wethouders.  
 
In oktober/november zijn we als fractie altijd druk bezig met de algemene beschouwingen en de 
voorbereidingen hiervan. Voor fractievoorzitter één van de hoogtepunten in het politieke jaar. 
Voor mij als nieuwbakken voorzitter een hele klus. Maar wel echt heel mooi om te doen. Vooral 
omdat je in deze algemene beschouwingen iets kwijt kan van onze Bijbelse drijfveren. Ik heb 
daarbij het beeld gebruikt van de pelgrim. We zijn op reis door het leven en maken van alles 
mee. Tijdens die reis hebben we een verantwoordelijkheid voor onze omgeving en voor de 
mensen die we ontmoeten. Maar we hebben ook een reisdoel voor ogen! Dat geeft perspectief 
aan ons leven, maar ook aan ons werk als raadsleden en commissieleden.  
 
We kijken terug op een gezegend jaar. En voor 2023 verwachten we Gods hulp. 
 
Lambert den Dekker 
Fractievoorzitter  
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Van ons raadslid Corné Verduijn 
 
Op het moment van schrijven kijken we terug op het jaar 2022. Politiek gezien een bijzonder 
jaar omdat de gemeenteraadsverkiezingen in Maart 2022 werden gehouden. Bijzonder hoe de 
PCW een forse uitbreiding van haar zetels mocht krijgen en met 7 raadsleden in de 
Waddinxveense gemeenteraad het christelijke geluid mag laten horen.  Daarnaast zijn we er blij 
mee dat we als PCW zitting hebben mogen nemen in het College waarbij we veel van ons 
verkiezingsprogramma ook de komende jaren kunnen realiseren. 
 
Verkiezingen 
De maanden Januari, Februari en Maart stonden voor mij in het teken van de verkiezingen. Als 
campagne leider mocht ik leiding geven aan een enthousiast en gedreven campagne team om 
de PCW op alle mogelijke manieren bij de Waddinxveense kiezers voor het voetlicht te 
brengen. Mooi om dit gezamenlijk met de fractie en de andere kandidaten te kunnen doen.  
 
Beëdiging en Maidenspeech 
Op 30 Maart ben ik beëdigd als Raadslid van de gemeente Waddinxveen. Een bijzonder 
moment om onder aanroeping van Gods naam een eed te mogen afleggen. Op 1 Juni had ik 
mijn eerste bijdrage over de opvang van Oekraïense vluchtelingen in Hotel de Unie waarbij ik 
ook mijn maidenspeech mocht doen. Het moment om ook mijn christelijk drijfveer te vertolken in 
de gemeenteraad. De volledige speech kunt u lezen op de website: Maidenspeech Corné 
Verduijn 
 
Bestemmingsplan Beukenhof 
In het Sleutelkwartier worden diverse bouwprojecten gerealiseerd. Één daarvan is het project 
‘Beukenhof wat tussen het gemeentehuis en de winkel van Bremmer Lederwaren wordt 
gerealiseerd. Hiervoor is een mooi plan gemaakt met 25 appartementen en een commerciële 
plint. Bij dit plan was ook een verkeer/parkeerrapport opgesteld. Als PCW maken we ons 
zorgen over de parkeerdruk in het gebied omdat er verschillende parkeerplekken zullen 
verdwijnen en er door allerlei ontwikkelingen functies in het gebied bij komen. Zo wordt de Theo 
Tijssenschool uitgebreid, wordt er gebouwd aan Beukenhof en op de locatie van het oude 
gemeentehuis en daarnaast wordt er nagedacht over een permanente functie van voormalig 
Hotel de Unie. We zijn blij met de toezegging van het college dat er na de ontwikkeling van 
Beukenhof opnieuw wordt gekeken naar de parkeerbalans in het gebied. 
 
N207 Zuid (Verlengde Beethovenlaan en de (Verlengde) Bentwoudlaan) 
In Juli hebben we gesproken over de Bestemmingsplan (in Provinciaal jargon: PIP) van de 
N207 Zuid. Deze weg die een verlenging is van de Vredenburghlaan zal aan de Westkant van 
Waddinxveen gerealiseerd worden en zal aansluiten op de Hoogeveense weg. Daarnaast 
worden er ook diverse groene verbindingen, fiets en wandelpaden gerealiseerd in het gebied 
voor de bereikbaarheid van het Bentwoud. Middels Amendementen op de Waddinxveense 
zienswijze hebben we 4 extra zaken meegeven richting de Provincie. Naast een aantal 
technische onderdelen die we missen in de PIP vragen we om een natuurlijke uitstraling van de 
geluidsschermen langs de nieuwe wijk ’t Suyt II, vragen we om het mogelijk te maken om aan 
de westkant van de weg Zonnepanelen mogelijk te maken in de Berm en missen we het overleg 
met de Waddinxveense agrariërs in het gebied. Alle amendementen zijn unaniem door de 
gemeenteraad aangenomen. 
Al met al een langdurig traject waarvan nu de planning is dat de weg in 2024/2025 wordt 
aangelegd.  
 
  

https://www.kiespcw.nl/nieuws/maidenspeech-en-bijdrage-verantwoording-aankoop-de-unie-corne-verduijn
https://www.kiespcw.nl/nieuws/maidenspeech-en-bijdrage-verantwoording-aankoop-de-unie-corne-verduijn
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Omgevingsvisie Waddinxveen 2050 
In het kader van de omgevingswet is elke gemeente verplicht om een Omgevingsvisie vast te 
stellen. In Waddinxveen hebben wij dat gedaan in Oktober 2022. We vinden het een belangrijk 
document omdat je hierin de kaders gaat aangeven van de groei, welke locaties je wilt 
ontwikkelen, welke functie elk gebied krijgt en hoe we de infrastructuur de komende jaren laten 
ontwikkelen.  
Tegelijkertijd zitten we in de beginfase van een nieuw college die ook met veel plannen en 
visies bezig is. Dit resulteerde in een Omgevingsvisie die meer een weergave van de huidige 
situatie. Daarom hebben we middels een motie gevraagd om een geactualiseerde 
Omgevingsvisie eind 2023 omdat we dan veel nieuwe plannen van het college hebben 
beoordeeld welke dan verwerkt kunnen worden in de Omgevingsvisie.  
 
Werken met startnotities 
Als gemeenteraad krijgen we regelmatig gedegen en uitgebreide beleidsstukken langs om vast 
te stellen. Er is dan beperkte gelegenheid om op dat moment nog het proces of het beleid bij te 
sturen omdat anders het volledige document moet worden herschreven. Een Omgevingsvisie is 
daar een voorbeeld van. Daarom hebben we middels een motie het college gevraagt om elk 
nieuw beleidsstuk te starten met een startnotitie. Dit zorgt dat we als raad de kaders kunnen 
vaststellen wat helderheid geeft voor het college wat we als raad verwachten en anderzijds ook 
als raad vooraf kunnen bijsturen.  
 
Corné Verduijn 
Raadslid 
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Van ons raadslid Sylvia van de Krol-den Ouden 
 

Verkiezingen 
Het begin van het jaar 2022 stond in het teken van de verkiezingen. Als lid van de 
campagnecommissie van de PCW was ik druk met het samenstellen van de verkiezingskrant en 
het verkiezingsprogramma. Het was mooi om met de campagnecommissie, de fractieleden en de 
kandidaten een groot team te vormen en met elkaar Hart voor Waddinxveen te laten zien. 
Persoonlijk heb ik enorm genoten van het vele contact met de Waddinxveners in de campagnetijd 
en natuurlijk van de fantastisch uitslag: 7 PCW raadsleden van de in totaal 23 leden in de 
gemeenteraad. 

 

Hart voor de ander 

Omzien naar elkaar is enorm belangrijk en daarom hebben we bijvoorbeeld in januari door 
middel van een bijna raadsbrede motie gezorgd voor een vrijstelling van giften voor mensen in 
de bijstand tot een maximum van 1200 euro per jaar. Als PCW vinden we het van groot belang 
dat de mensen in de bijstand als mens worden behandeld en dat vertrouwen in de mens 
centraal staat. Door het mogen krijgen van een extraatje kunnen ze het leven wat leuker, 
makkelijker en gezelliger maken. Zo kunnen ze dan bijvoorbeeld een feestje maken van hun 
verjaardag zonder direct de angst te voelen te kunnen worden gekort. 
Voor het regionale inkopen van jeugdhulp en WMO vinden we het als PCW belangrijk dat de 
nodige zorg en ondersteuning gegeven wordt aan onze inwoners zo lang daar behoefte aan is. 
Dat kan dus kort, maar ook heel lang zijn afhankelijk van wat echt nodig is om een zo normaal 
mogelijk leven te kunnen leiden. We hebben de wethouder via aangenomen moties de 
volgende aandachtspunten mee kunnen geven: 

- de keuzes tussen zorgaanbieders met verschillende levensbeschouwelijke visies te 

waarborgen bij de nieuwe inkoop.  

- in te zetten op een alternatief voor de Jeugdzorg Plus in de vorm van kleinschalige 

woonvoorzieningen in de eigen omgeving, zodat er met een vast team van medewerkers 

de stabiliteit, continuïteit en veiligheid kan worden geboden (ook als het gedrag van het 

kind of de jongere heel ingewikkeld wordt). 

Sport 

We vinden het belangrijk dat er een visie komt op alle sportvoorzieningen door de enorme groei 
van ons dorp. Toch hebben we in 2022 alvast ingestemd met een nieuw kunstgrasveld ter 
vervanging van het natuurgrasveld voor BeFair omdat het echt nodig is voor het groeiend aantal 
leden en de kwaliteit van het veld die al jaren te wensen overlaat. Als PCW vinden we het 
belangrijk dat er gevoetbald kan blijven worden op een goede gezonde wijze.  

 

Secretaris fractie 

Helaas moest Jannes Berghout zijn raadslidmaatschap neerleggen en daardoor ook zijn rol als 
fractievoorzitter. Ik begrijp de keuze van Jannes heel goed: hij heeft gedaan wat goed is voor 
zijn gezin en daar kun je alleen maar respect voor hebben! Door de wisselingen in de fractie, 
mocht ik secretaris van de fractie worden en dat doe ik met veel plezier: een nieuwe rol met 
extra taken, maar past mij prima.  
 
Politiek actief mogen zijn, is een verantwoordelijke maar ook eervolle taak die ik met passie doe 
met de hulp van onze God en Vader.  
 
Sylvia van de Krol-den Ouden 
Raadslid 
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Van ons raadslid Bart Drost 
 
Voor mij persoonlijk was 2022 een bijzonder jaar. Als je op de 8e plaats van de kandidatenlijst 
staat voor een partij met –op dat moment- 5 zetels, dan reken je er niet op dat je ook 
daadwerkelijk als raadslid actief wordt. En toch gebeurde dat. 
Na een intensieve, maar mooie campagnetijd, waarin we veel Waddinxveners mochten 
ontmoeten en spreken, kwam uiteindelijk de verkiezingsavond. Toen bleek dat de PCW maar 
liefst 7 zetels haalde. En ja, toen drong het besef al wel door dat er ook voor mij sprake zou 
kunnen zijn van een raadszetel.  
 
Het lukte om een coalitie te vormen van PCW, CDA en VVD en ons PCW-raadslid Albert 
Kerssies werd wethouder. De lege plaats die hij in de raad achterliet, mocht ik op 22 juni 
innemen en daarmee mocht ik in het voetspoor van mijn vader treden die in de jaren ’70 en ’80 
namens de SGP deel uitmaakte van de Waddinxveense gemeenteraad. 
 
Waddinxveen maakt een mooie ontwikkeling door. De gemeente groeit, is financieel gezond, 
maar kent ook uitdagingen. Hoe lossen we het woningtekort op? Hoe zorgen we er met elkaar 
voor dat de maatschappelijke voorzieningen meegroeien met de groei van ons dorp? Hoe 
zorgen we dat iedere Waddinxvener, ongeacht wie hij of zij is, mee kan doen en de zorg krijgt 
die nodig is? En Waddinxveen zou Waddinxveen niet zijn, als die zorg niet verder zou gaan dan 
alleen voor de eigen inwoners. Het stemt mij persoonlijk dankbaar, en het maakt me ook wel 
een beetje trots, dat in Waddinxveen op zo’n warme manier een groep Oekraïense 
vluchtelingen werd gehuisvest en later ook een groep statushouders in de tennishal.  
 
Maar er kwam veel meer langs in de raad. We dachten met elkaar na hoe we inwoners kunnen 
helpen die hard getroffen werden door de energiecrisis, we spraken over de uitbreiding van het 
zwembad, we bogen ons over de bereikbaarheid van Waddinxveen en ga zo maar door. De 
sfeer zit er goed in. Zowel in de PCW-fractie, als in de raad. Natuurlijk verschillen we soms van 
mening, maar met elkaar zoeken we naar het beste voor Waddinxveen, waarbij we dat vanuit 
de PCW in het bijzonder willen doen op basis van wat God ons in Zijn Woord voorhoudt. Want 
dat is werkelijk het Beste voor Waddinxveen. Het stemt me dankbaar dat ik daar mijn steentje 
aan mag bijdragen. 
 
Bart Drost 
Raadslid  
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Van ons raadslid Hans van Mourik 

2022 was het jaar van de verkiezingen. Dat ik wederom wat voor het jaarverslag mag 
betekenen, betekent dat ik wederom als raadslid aan de slag mocht gaan. Tussentijds zijn er 
daardoor minder zaken behandeld. Oude raad die plaats maakt voor nieuwe raad, er zijn 
portefeuilles gewisseld. Zo heb ik verkeer omgewisseld voor wonen, ben ik uit de Groene hart 
rekenkamer gegaan en zitting genomen in de klankbordgroep regio Midden-Holland 
Ook in 2022 zijn we gestart met online vergaderingen welke gelukkig al gauw werden omgezet 
in live aanwezig zijn.  
 
In januari hebben we als PCW stilgestaan bij het laadpaalbeleid van Waddinxveen. Dit vanwege 
de duur vanaf aanvraag tot realisatie laadpaal en de pilot snoeren over de stoep. De Gemeente 
heeft een nieuwe leverancier en zal aan verwachtingsmanagement gaan doen. Dat snoeren 
over de stoep zal zo lang als de pilot loopt worden gedoogd. Dit zal worden aangepast op de 
website. 
 
Daarnaast hebben we in februari wederom een punt gemaakt van het Coenecooppootje. De 
motie hebben we uiteindelijk ingetrokken vanwege de toezegging van de wethouder om in 
nader afstemming met de gedeputeerde provincie om alle aansluitingen op de 
Vredeburghlaan/Moordrechtboog te onderzoeken als ook een ecologische en recreatieve 
verbinding in de Vredeburghzone. Dit wordt na dit overleg eerst aan de woordvoerders 
voorgelegd.  
In raadscyclus van juni hebben we vragen gesteld over de financiële positie van Groenalliantie 
en de mogelijke (financiële) consequenties of in ieder geval voordat in 2023 opnieuw de 
deelnemersbijdrage zal worden vastgesteld. Daarom een Amendement mede ingediend samen 
met de VVD. Groenalliantie krijgt jaarlijks van de provincie subsidie wat stopt per 2025. Hoe 
gaan zij de tekorten die dan in de begroting ontstaan oplossen. Zij bouwen jaarlijks een buffer 
op, maar is dit voldoende of zal straks elke inwoner van Waddinxveen (deelnemersbijdrage) 
meer moeten gaan betalen/afdragen aan de tekorten die ontstaan bij de Groenalliantie. 
 
Op 21 september hebben we vragen gesteld over flexwoningen. Waar ze uiteindelijk komen en 
hoeveel. In 2023 is er ruimte voor een studie naar flexwoningen. We gaan er vol achteraan om 
dit te realiseren, maar vragen ons wel af of dit beter en goedkoper is dan pertinente woningen? 
Dit i.v.m. Kapitaalvernietiging als je flexwoningen niet langer kan laat staan. Staat 
Woonpartners hier niet positief tegenover dan gaan we wel als Gemeente kijken of we zelf wat 
kunnen realiseren op de volgende locaties: Alberdingk Thijmlaan en of Noordkade. 
 
In de raadscyclus van oktober hebben we vragen gesteld over parkeerbeleid naast de te 
realiseren Stationsstraat 5 locatie. Parkeerbeleid dateert uit 2014 en is nodig aan vervanging 
toe. Vervolgens wordt er al wel minder parkeer plekken ingetekend door de projectontwikkelaar. 
Onze vraag was hoe we de inwoners van Waddinxveen die auto minded zijn, mee laten gaan 
bewegen in de realisatie van minder parkeerplaatsen. De VVD wilde had een motie voorbereid 
voor deelvervoer. De wethouder zegt toe dat een pilot wordt gehouden in 2023 met minimaal 1 
deelauto in de buurt van de Stationsstraat 5, waarbij omwonenden worden geïnformeerd over 
de nieuwe vervoersoptie en waarbij de raad wordt geïnformeerd over de pilot. Parkeerbeleid 
staat in 2024 op de planning. Wij hebben ook nog vragen gesteld om meer zonnepanelen en of 
een brandstofcel te laten plaatsen. Dit zal de wethouder meenemen in gesprek 
projectontwikkelaar. 
 
Raadscyclus van december hebben wij vragen gesteld tijdens behandeling van de 
Woonzorgvisie over sociale huurwoningen. Wij hebben een motie ingediend gezamenlijk met 
het CDA en PVDA/GR. L Het college komt in 2023 met een voorstel om een deel van het te 
verwachte positieve eindresultaat 2022 te bestemmen voor de bouw van extra sociale 
huurwoningen door het voorleggen aan de gemeenteraad van een aantal financiële scenario’s. 
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Daarnaast hebben we meeondertekend met de motie van WEWA om waar mogelijk, bij 
nieuwbouw een ruimte te realiseren met een collectieve maatschappelijke (woon)bestemming. 
Voor het woonwagenbeleid de vraag concreet gesteld om zowel het beleid uit de Gemeente 
met het beleid van de overheid met elkaar te vergelijken en de consequenties van het 
onderzoek lokale woonwagenbeleid in 2023 met de raad te delen. Wij zijn blij met de 
toezegging van de wethouder om te kijken of de aantallen van een specifieke doelgroep 
verstandelijke en lichamelijke beperking kan worden opgenomen in het dashboard Woonzorg 
van Waddinxveen. En we zijn blij met de toezegging dat er meer inzicht komt in 
leegstand zonder een leegstandsverordening. Via de website Gemeente Waddinxveen kan men 
leegstand in onroerend goed melden, om beweging te krijgen in het onroerend goed en om 
leegstand/verpaupering tegen te gaan.  
 
Hans van Mourik 
Raadslid  
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Van ons raadslid Bert Waterman 

In maart 2022 ben ik gekozen als raadslid in de PCW fractie na een prachtige verkiezingsuitslag 
voor de PCW. Het was voor mij geen eerste kennismaking, ook van 2002-2004 maakte ik deel 
uit van de PCW fractie in de gemeenteraad van Waddinxveen maar de fractie en ook 
gemeenteraad is sindsdien helemaal vernieuwd. Ook kende ik het gemeentelijke wereldje van 
binnenuit, tot mijn pensioenering op 1 september jl. heb ik gewerkt bij een aantal gemeenten op 
het gebied van bedrijfsvoering. Het lag dan ook voor de hand dat ik de portefeuille financiën 
vanuit onze fractie zou oppakken. Dat begon al gelijk met de behandeling van de jaarstukken 
2021. Ik betrapte me er zelf wel op dat ik soms in het begin aan het kijken was met een 
controllersbril naar de stukken. De rol van raadslid natuurlijk anders, maar ik merk wel dat de 
kennis goed van pas komt, het een kan het andere versterken en dan is het ook effectief. 
Verder ben ik voorzitter van de auditcommissie, dat is een commissie die de raad adviseert 
over de accountscontrole van de jaarstukken. Naast financiën heb ik openbare orde en 
veiligheid, dienstverlening en bestuurlijke zaken in mijn portefeuille.  
 
In het najaar heb ik me vooral verdiept in de begroting, het belangrijkste kaderstellende 
document van de gemeenteraad. Immers daarin staat wat de gemeente het komende jaar wil  
bereiken, wat we gaan doen en wat dat mag kosten. Gelukkig is Waddinxveen niet armlastig en 
is er geld voor nieuw beleid. Dat is ook wel nodig, Waddinxveen groeit hard en de 
voorzieningen moeten meegroeien. Daar is veel geld voor nodig. Het ambitieuze 
collegeprogramma dat in de begroting is vertaald geeft hieraan duidelijk richting. De PCW heeft 
zich altijd ingezet voor een financieel gezonde gemeente en we  hopen die lijn voort te zetten. 
Bij de begroting hebben we als PCW aandacht gevraagd voor de financiële vertaling van de 
vele ambities  die in de begroting nog als PM. zijn opgenomen dus zonder concrete raming. We 
hebben een motie ingediend waarin gepleit werd om bij de start van nieuw beleid een 
inschatting te maken van de kosten met een toets op haalbaarheid en doeltreffendheid. Deze 
motie is door de raad aangenomen. 
 
Andere onderwerpen die langs zijn gekomen zijn de aanpassing van de geluidsnormering en de 
gemeentelijke vuurwerkshow. Het eerste besluit betrof  de aanpassing van de algemene 
plaatselijke verordening (APV) waarin onder andere de aanpassing van de geluidsnorming aan 
de orde kwam voor festiviteiten. De andere raadsfracties dienden een motie in om na te gaan of 
de normering qua geluidsniveau en qua tijdstip kon worden opgerekt. Als PCW hadden we hier 
geen behoefte aan vooral uit oogpunt van (zondags)rust in onze gemeente. uiteindelijk is de 
APV qua tijdstippen beperkt aangepast. Veder heeft de PCW om verschillende redenen niet 
ingestemd met het organiseren van een gemeentelijke vuurwerkshow. Uiteindelijk is deze 
vanwege de weersomstandigheden niet doorgegaan. 
 
Het verrichten van het raadswerk doe je met elkaar. De samenwerking binnen de PCW -fractie 
ervaar ik als prettig en constructief. Het valt mij op dat er veel deskundigheid en ervaring is bij 
de collega’s op allerlei terreinen. We zijn verschillende mensen met verschillende 
achtergronden en kennis maar vullen elkaar goed aan en helpen elkaar waar nodig.  Het is 
merkbaar dat we met elkaar een ideaal delen om vanuit een open Bijbel  via onze politieke rol 
bij te dragen aan het welzijn van Waddinxveen.  
 
Bert Waterman 
Raadslid  
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Van ons raadslid Niels Hart 
 
2022 heb ik als een mooi jaar ervaren. Het was mooi om in het begin van het jaar na te denken 
over initiatieven voor de campagne en daarna ook daadwerkelijk campagne te gaan voeren. 
Het voelde goed om als één grote familie in Waddinxveen ons in te zetten voor de PCW met 
uiteindelijk een prachtig resultaat bij de verkiezingen. Een dusdanig mooi resultaat dat ik zelfs 
commissielid mocht worden. Alhoewel ik voor de verkiezingen al even had mogen meekijken, 
begon het nu pas echt. Ik vond het lastig om uit de vele mooie onderwerpen te kiezen, maar ik 
begon mij eerst te verdiepen in maatschappelijke zaken en financiën. Dat ik notulist van de 
fractie werd, hielp mij ook om zaken goed tot mij te nemen, omdat dat nodig is voor de goede 
verslaglegging. Na de zomer schoof ik plotseling door naar raadslid. Door de verschuivingen in 
de fractie werd het ook tijd om mijn portefeuille aan te passen en ik ben verheugd dat ik mij, met 
name, met duurzaamheid en ruimtelijke ordening mag bezighouden. Buiten deze onderwerpen 
kan ik ook veel voldoening halen aan de werkbezoeken of die nu op het gebied van 
maatschappij, sport, cultuur, bestemmingsplannen of ondernemers zijn, het contact met de 
inwoners vind ik een grote meerwaarde van de rol. Ook al hebben de inwoners soms een 
andere visie dan de PCW, het gesprek ga ik graag aan en ik hoop nog vele gesprekken in de 
komende tijd te mogen voeren en de punten die voor onze partij belangrijk zijn zo goed mogelijk 
uit te dragen in de raadszaal en daarbuiten. 
 
Niels Hart 
Raadslid 
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Van onze fractievertegenwoordiger Thomas Oosterom 
 
Het jaar van de veranderingen! 
 
Afgelopen jaar stond voor mij in het teken van veranderingen. Zakelijk, privé, maar ook mijn 
nieuwe rol binnen de Waddinxveense politiek. Het zaadje voor de lokale politiek werd op een 
minder mooie tijd gepland, namelijk de val van het vorige college eind '20. In de maanden 
daarna ging het snel en werd er gestart met de voorbereidingen voor de verkiezingen van '22. 
Hier mocht ik actief bij betrokken zijn met mijn deelname in het campagne team. Uiteindelijk 
heeft dit zoals u weet in een boven verwachting mooi aantal zetels geresulteerd. In de tijd 
binnen de campagnecommissie heb ik mij vooral bezig mogen houden met praktische zaken en 
het buiten de kaders denken door nieuwe dingen te bedenken en te ontwikkelen. 
 
Na de verkiezingen ben ik nagenoeg gelijk geïnstalleerd als commissielid en zo houd ik mij 
voornamelijk bezig met de commissie Ruimte+Infra (R+I). Daarnaast ben ik door een interne 
verschuiving rond juni ook voorzitter geworden van de Permanente Campagne Commissie 
(PCC). In de PCC houden we ons vooral bezig met actualiteiten rond het raads- en fractiewerk. 
Daarnaast bedenken wij met ongeveer 6 man nieuwe mogelijkheden om de mensen te 
informeren op bestaande en nieuwe manieren. 
 
De fractie zelf voelt als een prettige en zakelijke familie. Het familiaire aspect komt voort uit het 
feit dat we echt naar elkaar om kijken en met elkaar meeleven. Het zakelijke aspect omdat we 
vaak ook snel de diepte en inhoud ingaan met elkaar. Natuurlijk wrijft het ook wel eens, maar 
vanwege die familiare band komt het altijd goed omdat we door dezelfde deur willen blijven 
lopen. 
 
Thomas Oosterom 
Fractievertegenwoordiger  
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Van onze fractievertegenwoordiger Jaël de Kool-van der Woude 
 
Het jaar 2022 was voor mij een bewogen jaar. Het jaar begon met de campagne voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. Dat ik vervolgens het jaar mocht afsluiten met de overweging om  
commissielid namens de fractie van de PCW te worden had ik nooit zien aankomen.  
 
Vanuit de permanente campagne werd ik gevraagd om deel te nemen in de 
campagnecommissie voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2022. Met een enthousiast 
team, waarin verschillende talenten samenvielen, konden we een mooie campagne neerzetten. 
Zelf ik hield ik mij met name bezig met het coördineren van de 2 huis-aan-huis actie en was ik 
betrokken bij het maken en samenstellen van de verkiezingskrant. Dat deze krant goed werd 
ontvangen en ook inhoudelijk zeer werd gewaardeerd was mooi om te zien.  
 
Zelf stond ik bij de verkiezingen op nummer 19 van de kandidatenlijst. Deze plek was prima om 
in mijn omgeving en binnen de campagne woordvoerder te kunnen zijn namens de PCW, terwijl 
het echte werk binnen de fractie niet direct binnen bereik zou zijn. Op deze manier kon ik me na 
de verkiezingen weer focussen op mijn gezin en het oriënteren op betaald werk.  
 
Eind november werd mij gevraagd om te overwegen om commissielid te worden binnen de 
fractie. Dit was twee weken voordat onze jongste 4 werd en naar school zou gaan. Op dat 
moment had ik ook nog geen betaald werk. In het overwegingsproces komt dan van alles langs. 
Is het werk te combineren met mijn gezin? Ben ik eigenlijk wel geschikt om het werk te doen en 
wat komt er allemaal bij kijken? Na met verschillende mensen van het bestuur en de fractie hier 
over te praten, heb ik besloten om de uitdaging aan te gaan.  
 
Afgelopen januari mocht ik de eed afleggen. Dit was voor mij ook een belangrijk moment om te 
beseffen en te laten zien dat ik het werk nooit alleen op eigen kracht hoef te doen. Ik mag mijn 
verantwoordelijkheid nemen en mijn talenten inzetten, maar ik mag ook vertrouwen op de 
leiding van God en daar naar op zoek gaan.  
 
Jaël de Kool-van der Woude 
Fractievertegenwoordiger 
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Van onze fractievertegenwoordiger Henk Beekman 

Na de voor de PCW succesvolle gemeenteraadsverkiezingen mocht ik alvast ‘aanschuiven’ bij 
de fractievergaderingen op maandagavond. Vanaf eind september  werd ik officieel beëdigd als 
fractievertegenwoordiger en ook lid van de commissie Maatschappij + Financiën. Als docent 
Burgerschap met een economische achtergrond voel ik me hier best thuis alhoewel de focus 
meer ligt op het gebied van Maatschappij dan op het gebied van Financiën. Wat dat betreft 
hebben we de luxe en het voorrecht om met veel mensen te zijn in de fractie. Voor mij is het 
eigenlijk wel een raadsel hoe kleine fracties dat allemaal kunnen ‘bolwerken’.  Al met al is de 
waardering voor de ambtelijke organisatie en het vele raadswerk alleen maar toegenomen nu je 
zelf ziet wat er allemaal op de mensen af komt. De komende tijd hoop ik mijn energie te steken 
in een, op verschillende vlakken, ‘gezond Waddinxveen’.  
 

Henk Beekman 
Fractievertegenwoordiger 


